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Povoda za razgovor 
s prvim ~ovekom 
Vojne akademije 
general-majorom
Vidosavom Kova~evi}em
uvek ima na pretek. 
Ovog puta to je 18. mart,
predstoje}i praznik
zaposlenih u toj
visokoobrazovnoj
ustanovi, ali i svih
drugih u vojnom {kolstvu
Srbije. Prilika je to,
ne samo za razgovor 
o postignutim
rezultatima u vremenu
iza nas ve} i o
pogledima u budu}nost
qudi koji narednih
godina treba da oja~aju
stroj profesionalnih
oficira Vojske Srbije. 
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romene u obrazovawu tradicionalno su veoma rizi~ne, jer su
eventualne gre{ke vidqive tek za desetak godina. I ~esto ih
je gotovo nemogu}e otkloniti. Zato je prvo pitawe na~elniku
Vojne akademije upravo ono o prilago|avawu visokog vojnog
obrazovnog sistema vremenu u kome `ivimo i promenama koje
se odra`avaju na samo bi}e vojnog {kolstva. 
Œ Gospodine generale, Vojna akademija jo{ nije punopravni
~lan nacionalnog sistema visokog obrazovawa. To se, svaka-
ko, negativno odra`ava i na reformu samog vojnog {kolstva.
Dokle ste stigli u prilago|avawu visokog vojnog obrazovawa
onom u gra|anstvu?

Prilago|avawe visokog vojnog {kolstva sistemu obrazova-
wa u gra|anstvu je, svakako, zna~ajan deo na{ih svakodnevnih napo-
ra. S jedne strane, ~uvamo i usavr{avamo one nastavne oblasti ko-
je su za nas najva`nije, mati~ne, bitne za Vojnu akademiju, ono {to je
su{tinski va`no za obrazovawe profesionalnih oficira, a s dru-
ge po{tujemo zahteve vremena i na{ obrazovni sistem prilago|a-
vamo zahtevima Bolowske deklaracije i dr`ave Srbije. To je na{a
obaveza, ne samo prema dru{tvu i dr`avi ve} i prema generacija-
ma mladi}a koje {kolujemo ne za sada{we ve} za budu}e vreme. 

Naravno, razvoj i osavremewivawe onog dela nastavnog pla-
na i programa koji se odnosi na vojni poziv jeste na{ stalni prio-
ritet. Taj proces, u izvesnoj meri, ote`ava nam ~iwenica {to smo,
iz odre|enih, objektivnih razloga, ostali van nacionalnog Zakona
o visokom obrazovawu. Uprkos tome, do sada smo, u bilateralnoj,
ili multilateralnoj saradwi sa fakultetima Beogradskog univer-
ziteta, uspeli da realizujemo zajedni~ke studijske programe i tako
spasimo dve generacije studenata, koji }e, u me|uvremenu, okon~ati
svoje {kolovawe i dobiti ne samo diplomu Vojne akademije ve} i
tih fakulteta. To }e im omogu}iti da jednog dana, kada im prestane



slu`ba u Vojsci, s diplomom nekog od fakulteta Beogradskog uni-
verziteta, rade i u gra|anstvu. 

Œ Sporazumi o poslovno-tehni~koj saradwi Vojne akademije
s fakultetima Beogradskog i Ni{kog univerziteta i s Krimi-
nalisti~ko-policijskom akademijom stvorili su okvirne mo-
gu}nosti za otvoreniju saradwu, razmenu studijskih programa
i profesora, osmi{qavawe i realizaciju zajedni~kih proje-
kata... To je tek korak do integracije vojnog visokog {kolstva u
nacionalni sistem obrazovawa?

Dok u drugim zemqama sistem vojnog {kolovawa ~ini deo na-
cionalnog obrazovnog sistema, dakle, imaju definisan i priznat sta-
tus, mi to jo{ nismo ostvarili. Zato se, vojni~ki re~eno, borimo na
dva fronta. S jedne strane, poput svih drugih fakulteta u na{oj ze-
mqi, re{avamo probleme implementacije „Bolowe”, a s druge stra-
ne, tra`imo svoje mesto pod suncem, odnosno, borimo se za ukqu~i-
vawe u nacionalni obrazovni e{elon i Zakonom o visokom obrazo-
vawu. Dok to ne postignemo, najboqi na~in za na{e pribli`avawe
nacionalnom obrazovnom sistemu jeste potpisivawe sli~nih spora-
zuma. Oni nam omogu}avaju da lak{e realizujemo na{ nastavni plan
i program i da racionalno iskoristimo kapacitete koje posedujemo. 

Œ Pri~a o modernoj Vojnoj akade-
miji ne mo`e da zaobi|e predstoje-
}u akreditaciju. Zahtevi su veoma
slo`eni, vremena za wihovo re{a-
vawe je malo. Dokle se stiglo u tom
procesu? 

Ovih smo dana podneli prijavu
za akreditaciju. To je obiman materijal,
od nekoliko hiqada stranica, u kome je
do najsitnijih detaqa definisano apso-
lutno sve {to jednu visokoobrazovnu
ustanovu ~ini modernom, efikasnom i
kvalitetnom. Sve je mawe nedoumica.
Ostalo je da re{imo nekoliko proble-
ma, ali nema nikakve sumwe da Vojna
akademija zaista predstavqa veoma kva-
litetnu visokoobrazovnu ustanovu, ne
samo u na{im nacionalnim okvirima
ve} i {ire. O tome svedo~e i na{a is-
kustva ste~ena prilikom poseta vojnim
akademijama i kolexima drugih zemaqa,
kao i mi{qewa predstavnika stranih
visokih vojnih {kola koji su tokom pro-
tekle godine boravili na Akademiji. Ni-
je sporno da }emo se akreditovati. Mo-
gu}nosti postoje, a s koliko studijskih
programa, nastavnih oblasti, profeso-
ra, doktora nauka... to }emo videti. 

Œ Da li su kvalitetna integracija
vojnog obrazovnog sistema u nacio-
nalni sistem obrazovawa i wegovo
prilago|avawe zahtevima vremena
uop{te mogu}i bez objediwavawa
svih ~inilaca vojnog {kolstva? 

Da bismo se integrisali sa ne-
kim u gra|anstvu, u bli`em ili daqem
okru`ewu, treba se prvo objediniti unu-

tar sistema. U tom smislu bilo je razmi{qawa i o formirawu
Univerziteta odbrane, o objediwavawu Vojne akademije, VMA, VTI,
Instituta za strategijska istra`ivawa, Biblioteke... To bi nam
omogu}ilo i kvalitetniju akreditaciju. Jer tu nisu u pitawu samo
studijski programi, profesori, mati~ne oblasti. Treba odgovori-
ti i na mnoga druga pitawa, poput sme{tajnih i obrazovnih kapaci-
teta, broja profesora s odgovaraju}im nau~nim zvawima, labora-
torijskih i kabinetskih prostora. Mi sve to imamo, ali na razli-
~itim lokacijama, u razli~itim ustanovama... Zato integracija unu-
tar sistema nije lo{a ideja, ali se za sada od we odustalo. Nadam
se ne sasvim, jer bi nam to onemogu}ilo efikasniju i kvalitetniju
„eksploataciju vojne pameti”, i to u najkriti~nijem periodu. 

U vreme velikih promena, reforme i reorganizacije Vojske, ka-
da se mewaju profili rodova, slu`bi, mewaju se ili se prilago|ava-
ju, vremenu u kome `ivimo, misija i vizija vojske, weni zadaci i ulo-
ga. Opasnosti koje prete savremenim dru{tvima veoma su komplek-
sne i zato smo smatrali da je integracija na{ih vojnih obrazovnih
ustanova jedan od najefikasnijih na~ina za pru`awe kompleksnog i
uspe{nog odgovora na te, najnovije, izazove, poput terorizma ili
regionalnih konflikata. Po{to nemamo vremena da ~ekamo, u akre-

ditaciju kre}emo samostalno, odnosno s
kapacitetima koje ima Vojna akademija.
Objediwavawem sva tri nivoa {kolova-
wa, sredweg, visokog i najvi{eg u [NO,
pod okriqem Vojne akademije u~inili smo
obrazovawe za oficirski poziv ne samo
kvalitetnijim, racionalnijim i efika-
snijim ve} i modernijim, bli`im vremenu
u kome `ivimo, vremenu koje karakteri-
{u visoka interdisciplinarnost i obje-
diwenost obrazovnih ustanova sa sli~-
nim nastavnim sadr`ajima.

Œ Vojna akademija je kompleksna
visokoobrazovna ustanova, u ~ijem
je sastavu i Vojna gimnazija. Pri~e
o wenoj predaji Ministarstvu pro-
svete i izvla~ewu iz sistema od-
brane ponavqaju se, nekad glasni-
je, nekad ti{e, kad god se ambicio-
znije postavi pitawe ukqu~ivawa
Vojne akademije u nacionalni si-
stem obrazovawa. Da li je to i sa-
da tako? 

U okviru reforme sistema od-
brane celokupno vojno {kolstvo sta-
vqeno je pod jurisdikciju Vojne akademi-
je, pa tako i Vojna gimnazija. Ona je
ostala u sistemu odbrane, iako je bilo
ideja da pre|e u sistem sredweg obra-
zovawa u okviru Ministarstva prosve-
te, ali to jo{ dovedeno nije do kraja.
Procenili smo da je Vojna gimnazija po-
trebna sistemu odbrane. Ne u obimu u
kakvom je sada, ali s obzirom na wen
dokazani kvalitet, zna~aj i potrebe kva-
litetnog i stru~nog {kolovawa budu}ih
studenata Vojne akademije, smatramo da
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AKADEMSKA I VOJNI^KA
ORGANIZACIJA

Ciq nove orga-
nizacije Vojne akade-
mije, s dekanatom,
prodekanima i kate-
drama, jeste da na{
sistem obrazovawa
organizacijski prila-
godi i pribli`i si-
stemu visokog obrazo-
vawa u gra|anstvu, od-
nosno na univerzite-
tima. Sada imamo ne-

uporedivo mawi broj katedri. Od 44, koliko ih
je bilo pre tri godine, sveli smo ih na svega de-
setak. Racionalnija organizacija omogu}ila
nam je da se efikasnije posvetimo i racionali-
zaciji nastavnog plana i programa i wegovom
prilago|avawu, ne samo univerzitetskoj nasta-
vi ve} i savremenim zahtevima Vojske i dr`ave
u modernom vremenu. Sve studente smo organi-
zovali u tri bataqona Kopnene vojske, Vazduho-
plovstva i PVO, te Logistike i u odred Morna-
rice. Takva vojni~ka organizacija omogu}ava
nam ostvarivawe svih onih zadataka koji nisu
strogo obrazovni. Naravno da ovde vodimo
ozbiqnu brigu o celokupnom `ivotu i radu stu-
denata. Dakle, ne samo o redu i disciplini ve}
i o svim drugim ~iniocima vaspitno-obrazovnog
procesa koji se realizuje u Vojnoj akademiji.
Kroz rad u bataqonima studenti se veoma kva-
litetno i efikasno pripremaju za sam nastavni
proces, o kome u najve}oj meri brine dekanat. 



jo{ ne mo`emo u potpunosti da se odreknemo te {kole. Za sada
planiramo da u Vojnoj gimnaziji zadr`imo dva odeqewa za potrebe
Ministarstva odbrane, dok bi ve}i deo kapaciteta predali Mini-
starstvu prosvete za stvarawe jedne elitne gimnazije, u kojoj bi se,
s obzirom na tradicionalno veoma visok kvalitet ove obrazovne
ustanove, {kolovali najboqi osnovci iz cele Srbije. 

Œ Visoki kvalitet {kolovawa u Vojnoj gimnaziji odavno je po-
znat. O tome dovoqno svedo~i i podatak da je nekoliko neka-
da{wih u~enika te {kole, a sada studenata Vojne akademije,
na {kolovawu u inostranstvu.

I ove godine nastavili smo da {aqemo na{e studente, ne-
kada{we najboqe u~enike Vojne gimnazije, u inostranstvo na daqe
obrazovawe, tako da sada imamo {estoricu na {kolovawu u Gr~-
koj, petoricu u Italiji i jednog u Vazduhoplovnoj akademiji u Kolo-
rado Springsu, u SAD. Ti momci su tamo me|u najboqima i toliko
su dobri da svakako zaslu`uju da se o wima ka`e nekoliko re~i.
Poznato je da su srpski oficiri i ranije u istoriji {kolovani u
inostranstvu, ali sada su to studenti, dakle, mladi}, koji su u stra-
ne vojne akademije oti{li veoma mladi, gotovo deca. Takva praksa
nije retkost u drugim zemqama, ali u Srbiji se to prvi put doga|a.
Time je i wihova i na{a odgovornost ve}a nego u ranijim slu~aje-
vima. Informacije koje smo do sada dobili o wima, o rezultatima
koje posti`u, o wihovom pona{awu i ugledu koji imaju ne samo me-
|u vr{wacima, nego i kod profesora, svakako ohrabruju.

Œ Deo Vojne akademije je i [kola nacionalne odbrane, u ko-
joj se usavr{avaju najperspektivniji oficiri Vojske Srbije.
Da li je reforma dotakla i tu, sada dvostepenu {kolu?

Neki projekti su u toku, pre svega kad je re~ o izmenama na-
stavnih planova i programa u Komandno{tabnoj i General{tabnoj
{koli. Ozbiqna reforma je zapo~eta i kad je re~ o izboru kandi-
data za oba nivoa {kolovawa, sve su to karijerni oficiri za koje
se u Ministarstvu odbrane i G[ VS ve}
znaju budu}a postavqewa... Neke orga-
nizacione dileme koje sada postoje re-
{i}e se posle dobijawa akreditacije za
realizaciju osnovnih studija, tako da je
za sada rano govoriti o tome da li }e
nivoi {kolovawa u [NO biti kursevi,
ili neki drugi oblici stru~nog usavr{a-
vawa. U svakom slu~aju, postoja}e ni`i i
vi{i nivoi usavr{avawa, mo`da ~etiri
nivoa, po ugledu na modele stru~nog
osposobqavawa u armijama ~ija smo is-
kustva do sada razmatrali. Ma kako bi-
lo, nezaobilazni u~esnici u nastavi u
[NO, pored najvi{ih oficira i koman-
danata jedinica Vojske Srbije, bi}e, kao
i do sada, predstavnici dr`avnih orga-
na, od dr`avnih savetnika do ministara
i wihovih pomo}nika.  

Œ Da li }e se neki od predstavni-
ka dr`avnih organa i institucija
koje se bave poslovima odbrane i
bezbednosti uskoro na}i i u ulozi
polaznika [NO, kao {to je ranije
bilo?

Za sada to nije u planu, ali s tom
praksom bi svakako trebalo da se na-
stavi, tim pre {to se, s pove}awem ci-
vilne kontrole Vojske, sve vi{e institu-
cija bavi poslovima i nadle`nostima iz
oblasti sistema odbrane i bezbednosti.

Primetili smo da upravo me|u pred-
stavnicima tih dr`avnih institucija
ima zainteresovanih za sticawe znawa
iz oblasti bezbednosti, pa i nekih
stru~nih vojnih znawa. Reforma vojnog
obrazovnog sistema i wegovo pribli`a-
vawe civilnom, svakako }e omogu}iti
zadovoqavawe i wihovih interesa. Uo-
stalom, mi stalno isti~emo da reforma
obrazovawa nije ni jednosmeran ni ko-
na~an proces. Ona stalno, neprekidno
traje. To je i razumqivo ako se zna da,
kad razmi{qamo o modernizaciji i osa-
vremewivawu obrazovnog sistema, mi
razmi{qamo u ciklusima. Mi ne {kolu-
jemo oficire za vreme u kome se oni
osposobqavaju ve} za deceniju, ili dve
kasnije. To se, pri projektovawu sistema
obrazovawa, nastavnih planova i pro-
grama, studijskih i drugih programa mo-
ra uzimati u obzir. Zato mi ve} sada
razmi{qamo o 2020, 2030. godini, o
sistemima naoru`awa koja }emo onda
imati, o bezbednosnim izazovima i ri-
zicima tog vremena. U tom smislu raz-
mi{qamo i o obrazovawu najodgovor-
nijih qudi iz civilnih ustanova i insti-
tucija koje se bave sistemom odbrane i
bezbednosti, odnosno na{im mati~nim
oblastima, da tako ka`em.  
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NEMA MESTA STRAHOVIMA
Kad je re~ o na-

{oj sve ve}oj saradwi
s civilnim fakulteti-
ma, nema mesta stra-
hovima koji se u Vojsci
ponekad naslu}uju.
Integracija civilnog
i vojnog obrazovawa
jeste zahtev ne samo
Bolowske deklaracije
ve} i moderne Evrope.
S druge strane, bar

kad je o Srbiji re~, bliskost civilnog i vojnog
obrazovnog sistema nije ne{to nepoznato. Se-
timo se samo nekada{wih visokih oficira srp-
ske vojske, koji su bili ~lanovi Kraqevske aka-
demije nauka, poput generala Jovana Mi{kovi-
}a, @ivojina Pavlovi}a i mnogih drugih genera-
la, ~lanova SANU. Jo{ u to vreme profesori
beogradskih fakulteta, Pravnog, ili Ekonom-
skog, na primer, svoje radove objavqivali su u
„Ratniku”, ili su tra`ili da na „wihovim” fa-
kultetima svoja predavawa dr`e vojni profeso-
ri. Zato ne treba da se pla{imo pribli`avawa
civilnog i vojnog {kolstva, kao ni sve ve}e sa-
radwe na{e Vojne akademije s visokoobrazov-
nim ustanovama drugih armija.



Œ Kad je re~ o planovima za budu}-
nost, kako vidite ulogu Vojne akade-
mije u regionu? Da li su realne {an-
se za formirawe regionalnog cen-
tra vojnog obrazovawa na Bawici?

Vojna akademija definitivno
ima kapacitete i mogu}nosti za osniva-
we regionalnog centra u oblasti vojnog
obrazovawa, ali je potrebno realno
sagledavawe studijskih programa u koji-
ma smo, ili mo`emo postati, lideri.
Treba prona}i neki prazan prostor, ne-
ku oblast za koju nisu zainteresovane
zemqe u okru`ewu. I tu je, naime, do-
{lo do „podele rada”. Za sada samo {a-
qemo decu u inostranstvo, dok na na{im
osnovnim studijama nemamo strance. Za
vi{e nivoe obrazovawa, me|utim, ima-
mo zainteresovanih. U [NO tako ima-
mo jednog majora kineske armije, a sle-
de}e godine }e i u tom pogledu biti ne-
{to boqe, sude}i bar po nekim najava-
ma i zahtevima iz inostranih armija da
organizujemo kurseve srpskog jezika za
odre|eni broj wihovih pripadnika.

Œ Saradwa Vojne akademije sa sli~nim obrazovnim ustanova-
ma razvijenih armija i razmena iskustava deo su poku{aja da
{to bezbolnije stignete do ciqa, do kvalitetnijeg i efikasnijeg
sistema {kolovawa budu}ih oficira Vojske Srbije. Koje su aka-
demije bile najzanimqivije, ~ija su iskustva najperspektivnija?

Tokom protekle godine predstavnici Vojne akademije obi-
{li su visoke vojne obrazovne ustanove Gr~ke, Turske, Italije, Ru-
sije, Belgije, Norve{ke, SAD, Velike Britanije, ^e{ke... U na{oj
Vojnoj akademiji bili su predstavnici 52 delegacije visokih vojnih
{kola iz Kine, Velike Britanije, Gr~ke, Turske, Italije, SAD,
Francuske... Stekli smo dragocena iskustva o vojnom sistemu
obrazovawa mnogih zemaqa i neka od wih svakako }emo iskoristi-
ti u na{im projekcijama. Nedavno smo potpisali sporazum sa Uni-
verzitetom odbrane ^e{ke Republike, koja va`i za lidera vojnog
obrazovawa u Sredwoj Evropi i jednu od vode}ih zemaqa u prime-
ni Bolowske deklaracije u vojnom {kolstvu. Uspesi koje su oni po-
stigli dokazali su da to nije nemogu}e spojiti. Oni su sistem vojnog
{kolstva veoma kvalitetno re{ili u okviru svog nacionalnog
obrazovnog sistema, {to im je, onda, omogu}ilo lak{u implemen-
taciju Bolowske deklaracije u vojnom obrazovawu. 

Œ Nezaobilazni deo reforme Vojske i vojnog obrazovnog
sistema jeste i {kolovawe devojaka na Vojnoj akademiji. Ove
godine, posle stroge selekcije, primili ste 30 predstavnica
lep{eg pola. Kako su se sna{le i da li su opravdale o~eki-
vawa?

I pored duge istorije vojnog {kolstva u Srbiji, {kolovawe
devojaka za nas je novo iskustvo. Posle vi{egodi{weg ispitivawa
prakse u drugim armijama, zakqu~ili smo da s tim treba poku{ati.
Pokazalo se da su pripadnice ne`nijeg pola do sada bile uskra}e-
ne za mogu}nost {kolovawa u vojnim obrazovnim ustanovama bez
pravog razloga. Rezultati koje posti`u devojke ne razlikuju se od
onih koje bele`e mladi}i. Nekoliko devojaka koje su u{le s mini-
mumom bodova te`e se snalazi, ba{ kao i wihove kolege. Nema dru-
gih problema. Pokazalo se da, zbog efikasnije i kvalitetnije se-
lekcije, treba obezbediti ve}i broj kandidata za {kolovawe u Voj-
noj akademiji, ~ime bismo dobili i boqi ulaz. To, naravno, va`i i
za mladi}e i za devojke. Nastava u Vojnoj akademiji je veoma kvali-
tetna, naporna, na momente i iscrpquju}a. Ne znam za fakultet na
kome studenti tokom {kolovawa polo`e 45 do 50 ispita, kao {to
to ~ine na Akademiji. Dakle, i devojke i mladi}i imaju isti nastav-
ni plan i program, savla|uju iste napore i te{ko}e, realizuju istu
prakti~nu nastavu. Devojke mo`da te`e podnose naporne ve`be, te-

rene, rad s oru`jem, ali zato su, pone-
kad, boqe u savla|ivawu nekih op{tih,
ili stru~nih predmeta. Iskustva su jo{
nedovoqna, kvalitetnije ocene ima}emo
kad u Akademiju primimo jo{ neku gene-
raciju devojaka. 
Œ Na kraju, predstoji vam obele`avawe
Dana Vojne akademije. Uz ~estitke i pi-
tawe da li ste zadovoqni rezultatima
postignutim u godini za nama?

Vreme u kome `ivimo nije vreme
za slavqe. Zato mi 18. marta ne}emo
previ{e slaviti, iako za to imamo raz-
loga, nego }emo, zarad svih onih qudi ko-
ji svoju neiscrpnu energiju, entuzijazam i
znawe ula`u u obrazovawe generacija i
generacija mladi}a opredeqenih za ofi-
cirski poziv i usavr{avawe ve} iskusnih
i dokazanih oficira, na dostojan na~in
da obele`imo Dan na{e ustanove. Tom
prilikom javnosti }emo predstaviti re-
zultate koje smo postigli tokom jednogo-
di{weg perioda iza nas i ambiciozne
planove, koje tek treba da ostvarimo, dok
onaj iscrpniji izve{taj o rezultatima
rada u Vojnoj akademiji, kao {to je pozna-

to, redovno podnosimo prvenstveno na{oj Vojsci, odnosno Mini-
starstvu odbrane i General{tabu, a zatim dr`avi i gra|anima Sr-
bije, prilikom promovisawa potporu~nika ispred Skup{tine. 

Du{an GLI[I]
Snimio Zvonko PERGE
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KASARNA
GENERAL JOVAN MI[KOVI]

Od ove godine
Dan vojnog {kolstva
obele`avamo kao Dan
Vojne akademije, ~ime
samo vra}amo dug Ar-
tiqerijskoj {koli,
formiranoj daleke
1850. godine, dok je
pri~a o vojnom {kol-
stvu u Srbiji jo{ sta-
rija i datira negde
oko 1830. Pored to-

ga, kasarna u kojoj je sme{tena Vojna akademija
od 18. marta nosi}e ime generala Jovana Mi-
{kovi}a, jedinog predsednika Kraqevske akade-
mije nauka iz redova oficira. U okviru Vojne
akademije su sada svi nivoi vojnog {kolovawa,
{to tako|e opravdava na{e opredeqewe da 18.
mart izaberemo za Dan ove visokoobrazovne
ustanove.


